
Protokół Nr XLVIII/18

z XLVIII sesji Rady Miasta Piły, która odbyła się w dniu 27 lutego 2018 r.

w Miejskiej Sali Koncertowej

(czas trwania godz.:12:00 – 15:55)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady XLVIII sesji Rady Miasta Piły otworzył Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły.

Przewodniczący stwierdził,  że na sali jest  quorum - obecnych było 21 radnych (nieobecni byli

radni: Teresa Kasior i Marek Toboła) - pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał oraz

powitał  przybyłych  radnych  i  zaproszonych  gości  –  listy  obecności  stanowią  załączniki  do

protokołu.

Przewodniczący  Rady Miasta  Piły powiedział,  że  zgodnie  z  pismem Prezydenta  Miasta  Piły

z  dnia  23  lutego  br.  prosi  o  usunięcie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Piły – druk nr 902. Przewodniczący

poprosił o dodanie do porządku obrad, w punkcie 4., projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie

nadania Honorowego Obywatelstwa Miasta  Piły – druk nr 904. Przewodniczący powiedział,  że

przed sesją radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany

uchwały budżetowej na 2018 rok – druk nr 907.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad. W związku

z brakiem głosów, Przewodniczący przeprowadził głosowania.

Głosowanie ws. usunięcia punktu z porządku obrad – druk nr 902:

Radni zagłosowali za usunięciem powyższego punktu jednomyślnie – 18 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia punktu do porządku obrad – druk nr 904:



Radni  zagłosowali  za  wprowadzeniem powyższego  punktu  16  głosami  „za”,  przy  1  głosie

„wstrzymującym się”.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XLVII

a XLVIII sesją Rady Miasta Piły - druk nr 893.

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły - druk nr 892.

4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Miasta Piły -

druk nr 904.

5  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Piły w 2018 roku - druk nr

896.

6.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic: Szybowników, Koszalińskiej i Kołobrzeskiej - druk nr

897.

7. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry w Hotelu

Gromada Piła przy Alei Piastów 15 w Pile - druk nr 898.

8.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla

niepublicznych  jednostek  oświatowych  oraz  trybu  przeprowadzania  kontroli  prawidłowości

pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji - druk nr 895.

9. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie i wydzierżawienie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów - druk nr 899.

10. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów najmu - druk nr 900.

11. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości

zamiennej w ramach odszkodowania za nieruchomość przejętą z mocy prawa przez Gminę Piła od

osoby prawnej pod gminną drogę publiczną oraz zamianę nieruchomości - druk nr 901.
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12. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta

Piły na lata 2018 - 2029 - druk nr 905.

13. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok - druk nr

906. Autopoprawka - druk nr 907.

14. Informacja o zgłoszonych w 2017 roku żądaniach, o których mowa w art. 36 ust. 1-3 i ust.

5 i  wydanych decyzjach, o których mowa w art.  37 ust.  6 i  7 ustawy z dnia 27 marca 2003 r.

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym - druk nr 903.

15. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań radnych - druk nr 894.

16. Wolne głosy, wnioski i informacje.

17. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miasta Piły poprosił Pawła Jarczaka, wiceprzewodniczącego Rady Miasta

Piły o odczytanie informacji w sprawie protokołu z XLVII sesji Rady Miasta Piły.

Wiceprzewodniczący Paweł Jarczak odczytał informację w sprawie protokołu z XLVII sesji Rady

Miasta Piły i postawił wniosek o przyjęcie protokołu z XLVII sesji bez odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 18 głosami „za”.

Ad 2.

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XLVII

a XLVIII sesją Rady Miasta Piły.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły powiedział,  że  w  tym  miesiącu  mija  5  lat  od  momentu

wprowadzenia na naszej sesji tłumaczenia obrad na język migowy. To było pionierskie wydarzenie

w skali kraju i jesteśmy z tego dumni – dodał przewodniczący Rafał Zdzierela.

Przewodniczący wręczył  kwiaty  pani  Katarzynie  Jabłońskiej,  która  najczęściej  tłumaczy  sesje

Rady Miasta Piły na język migowy.
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Ad 3.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że pojawiła się informacja o tym, że Miastu udało się wreszcie

przejąć lotnisko i poprosił o dodatkowe informacje na ten temat.

Beata  Dudzińska,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły  powiedziała,  że  odzyskanie,  po  wielu

miesiącach  starań,  lotniska  to  jest  bardzo  dobra  wiadomość  dla  naszego  Miasta.  Prezydent

Dudzińska poprosiła Skarbnik Gminy o informacje dotyczące kwestii finansów.

Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła powiedziała, że jeśli chodzi o koszty eksploatacyjne

funkcjonowania  lotniska,  to  dokładne  informacje  na  ten  temat  zostaną  przekazane  podczas

marcowej  sesji  Rady Miasta  Piły.  W tej  chwili  trwają  analizy  dotyczące  oszacowania  kosztów

energii elektrycznej, kosztów ochrony i utrzymania lotniska. Szacujemy, że koszty eksploatacyjne

mogą wynieść rocznie około 300 tys. złotych.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że prosi, aby na następnej sesji Rady Miasta Piły pojawiła się

konkretna informacja dotycząca lotniska - zamierzeń, harmonogramu prac i wymagań finansowych.

Przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że to jest bardzo dobry pomysł.

Prezydent Beata Dudzińska powiedziała, że podziela opinię przewodniczącego Rafała Zdziereli

i dodała, że Urząd potrzebuje jeszcze miesiąca, aby formalnie zakończyć pewne działania i wtedy

będzie można przedstawić Radzie harmonogram.

Radny Jan Ficerman zapytał, czy Ministerstwo Obrony Narodowej jest zainteresowane naszym

lotniskiem.
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Radny Jacek Bogusławski zapytał ile lat trwała procedura odzyskiwania lotniska, czy już odbyło

się fizyczne odebranie lotniska i czy wiemy dokładnie w jakim stanie technicznym znajduje się

obiekt.

Radny  Lucjan  Szutkowski powiedział,  że  dzisiaj  zadano  mu  proste  pytanie:  “Po  co  nam  to

lotnisko?” i  dobrze by było,  żebyśmy na najbliższej  sesji  odpowiedzieli  mieszkańcom na takie

podstawowe pytania związane z lotniskiem.

Radny Paweł Jarczak powiedział, odnosząc się do wypowiedzi radnego Ficermana, że pamięta

rozmowę na temat lotniska, w której uczestniczył jeden w ówczesnych dowódców sił zbrojnych

i powiedział on, że pilskie lotnisko jest zbędne dla celów obronnych.

Radny Jan Szwedziński powiedział, że mieszka blisko lotniska i dodał, że cieszy go, że lotnisko

wróciło do Piły i zacznie odzyskiwać swój blask.

Prezydent Beata Dudzińska powiedziała, odpowiadając na pytanie radnego Bogusławskiego, że

utraciliśmy lotnisko w grudniu 2014 r. i  teraz będzie mogło służyć nie tylko Pile,  ale i całemu

regionowi.  Jeśli  chodzi  o  stan  techniczny,  to  podkreślić  należy,  że  była  przeprowadzona

inwentaryzacja i m.in. dlatego ten proces odzyskiwania trwał tyle czasu. Odpowiadając na pytanie

radnego Ficermana, Prezydent powiedziała, że już w akcie notarialnym lotnisko jest wskazane jako

ewentualne lotnisko zapasowe dla MON-u.

Mieczysław  Augustyn,  senator  RP powiedział,  że  chce  podziękować  władzom  Miasta  za

intensywne  działania  zwieńczone  odzyskaniem  lotniska,  które  powinno  służyć  wszystkim

obywatelom.  Senator  powiedział,  że  chce  też  podziękować  ówczesnemu  staroście  Tomaszowi

Bugajskiemu, który w kluczowym momencie, wraz senatorem Augustynem i ówczesnym senatorem

Piotrem Głowskim, wykazał się refleksem i w czasie kiedy zmieniano prawo, zadbano wspólnie,

aby lotnisko trafiło do samorządu. Lotnisko nie trafiło wtedy do Miasta, bo ówczesne władze nie

były nim zainteresowane. Dzisiaj jest inaczej.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że nie zgadza się ze słowami senatora Augustyna, dotyczącymi

tego, że poprzednim władzom Miasta nie zależało na lotnisku. Poprzednie władze od wielu lat były
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zainteresowane  lotniskiem.  To poprzednie  władze  Miasta  razem z  poprzednimi  Radami  Miasta

uchwaliły plany zagospodarowania przestrzennego, które pozwoliły zachować funkcję lotniskową

tego terenu, mimo sprzeciwu wielu grup nacisku. To, że w tamtym okresie akurat ówczesny starosta

Tomasz Bugajski przejął lotnisko odbyło się przy pełnej aprobacie Miasta.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że dziękuje radnemu Dahlke za sprostowanie.

Senator Mieczysław Augustyn powiedział,  że  przeprasza  za  to,  że  niefortunnie  się  wcześniej

wyraził.

Ad 4.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  nadania  Honorowego  Obywatelstwa  Miasta  Piły

przedstawił Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły.

Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych powiedział, że komisja

została poinformowana o decyzji kapituły, która rozpatrywała wniosek ws. nadania honorowego

obywatelstwa Piły, ale nie było głosowania w tej sprawie.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta powiedział,  że

komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały, ale nie było głosowania w tej sprawie.

Radny Zbigniew Pyziak powiedział,  że w ciągu blisko 28 lat,  Rada Miasta nadała 13 tytułów

Honorowego  Obywatela  Miasta  Piły  i  dodał,  że  zawsze  brał  udział  w  nadawaniu  tego  tytułu.

Zgodnie ze Statutem Gminy Piła wszystkie  poprzednie kandydatury przechodziły przez kolejne

etapy procedowania, a w tym roku radny dowiedział się o nominacji z pilskich portali, czyli tak jak

większość  mieszkańców miasta.  Radny Pyziak  powiedział,  że  ponieważ ma wiele  wątpliwości,

a nie było mu dane omówić tych kwestii na posiedzeniu komisji, to chce o tym powiedzieć w tej

chwili. Radny powiedział, że chce zapytać: kto jest wnioskodawcą nadania tego tytułu i kiedy w/w

wniosek  wpłynął  do  Przewodniczącego  Rady  Miasta.  Pilskie  portale  informowały  o  spotkaniu

7 lutego w jednej z pilskich restauracji,  podczas którego „wypłynęła” informacja na ten temat.

Radny  zapytał  dlaczego  stosowna uchwała  wraz  z  uzasadnieniem nie  była  przedmiotem obrad
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Komisji  Spraw  Społecznych  w  dniu  20  lutego  2018  r.  Na  portalu  Piła  –  Nasze  Miasto  pod

informacją  o  tym,  że  Hans  Nielsen  otrzyma honorowe obywatelstwo  Piły  rozgorzała  dyskusja

internautów na ten temat.  Odnosząc się do jednego z wpisów - powiedział  radny Pyziak - pan

Przewodniczący  również  włączył  się  do  dyskusji  i  użył  sformułowania  cyt.:  „Teraz  jego

kandydatura będzie głosowana na forum Rady Miasta i będzie to raczej formalność”. Radny Pyziak

zapytał z czego wynikała taka pewność Przewodniczącego. Radny Zbigniew Pyziak powiedział, że

zna  dokonania  Hansa  Nielsena  jako  sportowca,  jako  zawodnika  Pilskiej  Polonii.  Wielokrotnie

oklaskiwał go na pilskim stadionie. Zawodnik został już uhonorowany przez władze miasta - we

wrześniu 1999 roku Hans Nielsen został wyróżniony wpisem do Księgi Pamiątkowej Miasta, a poza

tym ma swoje drzewko w Alei Gwiazd na Wyspie. Na koniec swojej wypowiedzi radny Pyziak

zapytał z czego wynika powrót, po 20 latach, do osoby Hansa Nielsena i dodał, że może w 2018

roku, roku wyborczym chodzi o coś innego.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  jest  rzeczą  niepojętą,  iż  osoba  z  tak  dużym

doświadczeniem samorządowym tak niefortunnie interpretuje zapisy regulujące te kwestie. Statut

jest podstawą wszystkich procedowanych przez Radę uchwał. Natomiast to Rada podjęła w 2012

roku uchwałę mówiącą o tym, aby w tego typu przypadkach - nadawania godności honorowego

obywatela Miasta - zastosować inną procedurę niż zwykle. Ta procedura jest opisana w tej uchwale.

Z  wnioskiem  o  nadanie  honorowego  obywatelstwa  dla  Hansa  Nielsena  Prezydent  czekał  do

ostatniego  momentu,  aby  taki  wniosek  złożyć.  Przewodniczący  Rafał  Zdzierela  powiedział,  że

nigdy  nie  będzie  tak,  żeby  kandydatura  miała  poparcie  wszystkich.  Wniosek  prezydent  Beaty

Dudzińskiej w tej sprawie wpłynął 31 stycznia br. Przewodniczący powiedział, że się dziwi i jest

mu przykro, że w takiej sprawie pojawiają się na sesji nawet nie pytania, tylko insynuacje.

Prezydent Beata Dudzińska powiedziała,  że jeżeli  kandydat na honorowego obywatela ogląda

w tej chwili sesję, to Prezydent chciałaby go serdecznie pozdrowić, bo kiedy Prezydent rozmawiała

z nim, to Hans Nielsen zapytał o procedurę i wie, że dzisiaj na ten temat trwa dyskusja. Prezydent

dodała, że przekaz będzie dla Hansa Nielsena miły, bo w latach 90. Hans Nielsen wyniósł pilski

żużel na najwyższy poziom.
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Radny Zbigniew Pyziak powiedział, że w swoim wystąpieniu nie powiedział ani jednego złego

słowa na temat Hansa Nielsena. Radny powiedział, że docenia klasę Hansa Nielsena jako sportowca

i jako człowieka. Radny Pyziak podkreślił, że chodzi mu tylko o przestrzeganie pewnych procedur,

o których przez ostatnie 8 lat bez przerwy się przypomina. Radny powiedział, że, jego zdaniem,

w  tym  przypadku  te  procedury  nie  zostały  zachowane.  Jeżeli  31  stycznia  Prezydent  złożyła

wniosek,  to  dlaczego  przez  3  tygodnie  radni  o  tym  nie  wiedzieli?  -  zapytał  radny  Pyziak.

W poniedziałek,  19  lutego  odbyło  się  posiedzenie  kapituły  i  przewodniczący  Komisji  Spraw

Społecznych poinformował o spotkaniu kapituły na koniec posiedzenia Komisji Spraw Społecznych

we wtorek,  ale  nie  było  żadnej  dyskusji  na  ten  temat.  Mało  tego,  nie  było  projektu  uchwały,

a powinien być. Projekt uchwały z uzasadnieniem radni otrzymali tuż przed sesją. Radny Zbigniew

Pyziak podkreślił, że, jego zdaniem, to nie jest właściwy sposób procedowania i z tego wynikało

wystąpienie radnego.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że takie są przepisy, które regulują funkcjonowanie

naszego samorządu. Przewodniczący powiedział, że chce przypomnieć, iż, zgodnie z obowiązująca

uchwałą,  to  nie  Komisja  Spraw  Społecznych,  ale  kapituła  rozpatruje  kandydaturę.  Natomiast

kwestia  przekazania  informacji  o  złożonym  wniosku  jest  zupełnie  odrębną  sprawą.  Każdy

wnioskodawca ma do tego prawo. Przewodniczący przytoczył zapisy uchwały Rady Miasta Piły

z 29 maja 2012 roku w sprawie trybu przyznawania honorowych wyróżnień Miasta Piły.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, że dowiedziała się o sprawie na sam koniec posiedzenia

Komisji  Spraw Społecznych.  Radna dodała,  że  otrzymała  zaproszenie  na uroczystą  sesję  Rady

Miasta  Piły,  która  odbędzie  się  4  marca  i  w  programie  sesji  jest  punkt  dotyczący  wręczenia

honorowego obywatelstwa Miasta Piły, a uchwała nawet jeszcze nie została podjęta przez Radę.

Radna powiedziała, że podziela opinię radnego Pyziaka, że tak to nie powinno wyglądać. Radna

dodała, że mówiła już o tym kilkukrotnie, że to z telewizji dowiadujemy się co będzie zrobione

i radni tylko zatwierdzają na sesji, a powinno być odwrotnie. “To po co my jesteśmy radnymi?” -

zapytała  radna  Wiesława Sztaba.  Radna  podkreśliła,  że  cieszy  ją  to,  że  Hans  Nielsen  zostanie

Honorowym Obywatelem Miasta Piły.
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Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że jeśli chodzi o procedurę, to Przewodniczący chce

podkreślić,  że  doświadczenia,  jakie  radna  może  mieć  z  poprzednich  kadencji  są  inne  od  tych

obowiązujących w przypadku tej uchwały - o czym Przewodniczący już mówił wcześniej.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział,  że,  jako członek kapituły,  brał  udział  w zatwierdzeniu

propozycji tej kandydatury i czuje się radny zniesmaczony poziomem prowadzonej dyskusji.  Są

projekty uchwał, które mogą dzielić radnych, ale akurat ten kandydat nie powinien Rady dzielić -

powinien ją łączyć.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  18  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „wstrzymującym się” -  uchwała  nr

XLVIII/635/18 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 5.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Miasta  Piły  w  2018  roku

przedstawiła Lidia Plewa, zastępca dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radna  Wiesława  Sztaba powiedziała,  że  już  na  posiedzeniu  Komisji  Spraw  Społecznych

członkowie tej komisji uzgodnili, że jednogłośnie poprą ten projekt, bo to nie jest prawda, że psy

w schronisku są zaniedbane i taka informacja należy się mieszkańcom.

Przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że przypomina, że Rada proceduje w tej chwili

projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Piły w 2018 roku.
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Radny Jan Ficerman zapytał, czy nie byłoby dobrym rozwiązaniem rozdzielenie zadania na dwie

części  tak,  aby  schronisko  prowadzone  przez  pana  Jażdżewskiego  zajmowało  się  opieką  nad

zwierzętami bezdomnymi, a osobnym zadaniem by było zapobieganie bezdomności zwierząt na

terenie  Piły.  W realizację  tego drugiego zadania,  oprócz  pana Jażdżewskiego,  powinna być też

zaangażowana służba  weterynaryjna  i  cała  nasza  społeczność.  Taki  rozdział  mógłby skutkować

lepszym sprecyzowaniem działań.

Radny Paweł  Dahlke powiedział,  że  rozumie  intencje  radnego Ficermana choć radny nie  jest

pewny, czy to jest możliwe z prawnego punktu widzenia. Radny powiedział, że nie ma uwag do

pana Jażdżewskiego w związku z tą  pierwszą częścią,  o której mówił  radny Ficermana,  ale do

drugiej części ma sporo uwag. Chodzi o tę część uchwały, w której zobowiązujemy schronisko do

pozyskiwania  właścicieli  dla  zwierząt  przebywających  w  schronisku.  Radny  powiedział,  że

w rozdziale 7 § 10 punkcie 1 mowa jest o tym, że schronisko ma organizować dni otwarte i zapytał

ile takich dni było w ubiegłym roku.

Radny Paweł Jarczak powiedział, że w programie mamy wpisane 35 tys. na pokrycie kosztów

związanych  z  wykonywaniem zabiegów  sterylizacji  oraz  kastracji  psów  i  kotów  stanowiących

własność  mieszkańców  gminy  Piła.  Radny  powiedział,  że  pamięta,  iż  kiedyś  był  problem

z uznaniem tego przez Wojewodę za zadanie własne gminy. Radny zapytał, czy to się zmieniło.

Dyrektor Lidia Plewa powiedziała, odnosząc się do pytania radnego Pawła Dahlke, że dni otwarte

schroniska  były  organizowane  w tym samym czasie,  kiedy  odbywała  się  akcja  pn  “Przygarnij

Burka”  -  przez  trzy  dni:  w  piątek,  sobotę  i  niedzielę.  Przekazanie  36  tys.  złotych,  o  których

wspomniał radny Jarczak, na sterylizację i kastrację jest w chwili  obecnej zgodne z przepisami

ustawy, bo w ubiegłym roku nastąpiła zmiana przepisów. Dyrektor powiedziała, że jest też możliwe

przeznaczenie  środków  na  czipowanie  zwierząt,  ale,  zdaniem  dyrektor  Plewy,  sterylizacja

i kastracja pozwoli na szybsze osiągnięcie efektów w zapobieganiu bezdomności zwierząt.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że prosi o informację na czym polegały dni otwarte schroniska,

czy np. były dodatkowe autobusy dowożące chętnych do schroniska.
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Dyrektor  Lidia  Plewa powiedziała,  że  nie  było  dodatkowych  autobusów,  natomiast  były

dodatkowe zabawy i zajęcia na placu, który przylega do schroniska.

Radny Włodzimierz Bystrzycki powiedział, że wszystkie kwestie, o które pytają dziś radni były

dokładnie omówione na posiedzeniach Komisji Spraw Społecznych.

Dyrektor Lidia Plewa powiedziała, wracając do tematu 35 tys., o których była mowa, że w marcu

przedstawi  Radzie  projekt  uchwały  określający  zasady  korzystania  z  dotacji  na  sterylizację

i kastrację.

Zenon Jażdżewski, reprezentujący firmę Vet-Zoo Servis powiedział, że prowadzona przez niego

firma jest podmiotem komercyjnym i nie może korzystać z wolontariuszy i dlatego przy schronisku

powstała fundacja, którą pan Jażdżewski założył po to, aby móc włączyć w działania wolontariuszy.

Na początku było 30 wolontariuszy, a teraz zostało 3. Jeśli chodzi o zabezpieczenie zwierząt przed

mrozami, to schronisko ma podpisaną umowę z rolnikiem, który dostarcza słomę - w takiej ilości

jaka będzie potrzebna. Do schroniska przychodzą różni ludzie - jedni, żeby pomóc, a inni, żeby

krytykować. Każda osoba, która przychodzi do schroniska, żeby wziąć na spacer psa otrzymuje

specjalny  identyfikator,  który  umożliwia  wyprowadzanie  psów  na  spacer.  Zwiększono  liczbę

pracowników po to, żeby usprawnić wydawanie psów na spacery. Praca w schronisku trwała od

godz.  8.00  do  16.00.  Pojawiła  się  prośba  o  wydłużenie  pracy  schroniska  i  teraz  pracownicy

w okresie  od  wiosny do jesieni  zostają  do  godz.  18.00.  Odnosząc  się  do  kwestii  adopcji,  pan

Jażdżewski powiedział, że funkcjonują dwie strony internetowe, na których pojawiają się wszystkie

psy,  które trafiają do schroniska.  Schronisko w Pile świadczyło usługi dla powiatu.  W związku

z zarzutami dotyczącymi tego, że w pilskim schronisku przebywają psy z innych gmin - powiedział

pan  Jażdżewski  -  z  dniem  15  lutego  wypowiedziałem  umowy  wszystkim  gminom  powiatu

pilskiego. Prowadzona od jakiegoś czasu nagonka spowodowała, że te wszystkie gminy otrzymały

wypowiedzenie. Wszystkie kontrole, które zostały przeprowadzone zakończyły się pozytywnie - nie

było uwag. Pan Jażdżewski powiedział, że przez ataki, które mają miejsce w ostatnim czasie nikt

nie chce pracować w pilskim schronisku. Pan Jażdżewski powiedział, że jest już zmęczony sytuacją

i  chętnie by się wycofał z prowadzenie schroniska. Pan Jażdżewski dodał, że w ubiegłym roku

zwrócił się do Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami z propozycją przejęcia przez Towarzystwo
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schroniska i odpowiedziano panu Jażdżewskiemu, że z nim nikt nie będzie rozmawiał i że jeśli

będzie taka potrzeba, to będą rozmowy z Urzędem Miasta. Pan Jażdżewski powiedział, że bardzo

chętnie, na ustalonych zasadach, przekaże komuś prowadzenie schroniska.

Radny Paweł Jarczak zapytał, czy dobrze zrozumiał, że pan Jażdżewski wypowiedział gminom

powiatu pilskiego umowy na prowadzenie schroniska.

Pan  Zenon  Jażdżewski powiedział,  że  15  lutego  wszystkie  gminy  powiatu  pilskiego  dostały

wypowiedzenie.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zapytał, czy łącznie z Piłą.

Pan Zenon Jażdżewski powiedział, że obowiązują go pewne kary umowne i to powoduje, że pan

Jażdżewski jeszcze się zastanawia, bo jeżeli pan Jażdżewski ma zapłacić Pile 90 tys. złotych, to nie

wie  jak  to  rozwiązać.  Te  kwestie,  te  umowy,  które  zawierają  zapisy  o  karach pan Jażdżewski

zostawia prawnikom.

Radny Paweł Jarczak zapytał, czy gminy prosiły pana Jażdżewskiego o wycofanie się z takich

kroków, bo przecież zwierzęta z tych gmin zostaną za chwilę bez opieki.

Pan Zenon Jażdżewski powiedział, że obowiązuje trzymiesięczny okres wypowiedzenia i przez te

trzy miesiące gmina musi, albo my musimy, wspólnie znaleźć rozwiązanie. Jeśli gminy mają jakieś

możliwości wpłynięcia na sytuację i sprawienia, żeby nikt nie zbijał kapitału kosztem zwierząt, to

jest to temat do zastanowienia się, bo tak się nie da pracować - dodał pan Jażdżewski.

Radny  Włodzimierz  Bystrzycki powiedział,  że  o  wszystkich  poruszonych  problemach

dyskutowano  bardzo  dokładnie  na  posiedzeniu  Komisji  Spraw  Społecznych.  Przewodniczący

Komisji Spraw Społecznych powiedział, że wszystkie kroki, które podjął pan Jażdżewski będzie

można jeszcze cofnąć, trzeba usiąść wspólnie do stołu i porozmawiać.

Przewodniczący Rafał  Zdzierela powiedział,  kierując swoje słowa do pana Jażdżewskiego, że

powinien on wierzyć w mądrość pilan.
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Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  18  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „wstrzymującym się” -  uchwała  nr

XLVIII/636/18 stanowi załącznik do protokołu.

Przerwa w obradach.

Wznowienie obrad.

Ad 6.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

miasta Piły w rejonie ulic: Szybowników, Koszalińskiej i Kołobrzeskiej omówiła  Beata Tubicz,

zastępca dyrektora Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie ws. załącznika nr 4:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie – 19 głosami „za”.

Głosowanie ws. załącznika nr 3:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie – 17 głosami „za”.

Głosowanie ws. załącznika nr 2:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie – 20 głosami „za”.

Głosowanie:
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Radni  podjęli  uchwałę jednogłośnie – 20 głosami „za” -  uchwała  nr XLVIII/637/18 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 7.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry w Hotelu

Gromada Piła przy Alei Piastów 15 w Pile przedstawiła Małgorzata Kaszuba, zastępca dyrektora

Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Pan  Kamil  Sitko,  przedstawiciel  firmy  FINCORP  Sp.  z  o.o.  z  siedzibą  w  Warszawie

przedstawił  składany  przez  jego  firmę  wniosek  i  powiedział,  że  jeśli  będzie  taka  potrzeba,  to

odpowie na ewentualne pytania radnych.

Nie było pytań.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, że nie został policzony jej głos.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że,  jak  rozumie,  radna  Sztaba  składa  wniosek

o reasumpcję głosowania.

Radna Wiesława Sztaba potwierdziła.

Przewodniczący Rafał Zdzierela poprosił o przygotowanie głosowania. 

Głosowanie wniosku o reasumpcję głosowania:
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Radni przyjęli wniosek 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym

się”.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” - uchwała nr XLVIII/638/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 8.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla

niepublicznych  jednostek  oświatowych  oraz  trybu  przeprowadzania  kontroli  prawidłowości

pobrania i  wykorzystania  udzielonej  dotacji  omówił  Sebastian Dzikowski,  dyrektor Wydziału

Oświaty, Kultury i Sportu.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę jednogłośnie – 19 głosami „za” -  uchwała  nr XLVIII/639/18 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 9.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie i  wydzierżawienie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów przedstawiła

Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:
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Radni  podjęli  uchwałę jednogłośnie – 20 głosami „za” -  uchwała  nr XLVIII/640/18 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 10.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów najmu przedstawiła Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału

Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę jednogłośnie – 20 głosami „za” -  uchwała  nr XLVIII/641/18 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 11.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przyznanie  nieruchomości

zamiennej w ramach odszkodowania za nieruchomość przejętą z mocy prawa przez Gminę Piła od

osoby  prawnej  pod  gminną  drogę  publiczną  oraz  zamianę  nieruchomości  przedstawiła  Julita

Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę jednogłośnie – 20 głosami „za” -  uchwała  nr XLVIII/642/18 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 12.
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Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły

na lata 2018 – 2029 przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę jednogłośnie – 19 głosami „za” -  uchwała  nr XLVIII/643/18 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 13.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2018  rok.

Autopoprawka.

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę jednogłośnie – 19 głosami „za” -  uchwała  nr XLVIII/644/18 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 14.

Informacja  o  zgłoszonych  w  2017  roku  żądaniach,  o  których  mowa  w art.  36  ust.  1-3  i  ust.

5 i  wydanych decyzjach, o których mowa w art.  37 ust.  6 i  7 ustawy z dnia 27 marca 2003 r.

o  planowaniu  i  zagospodarowaniu  przestrzennym  przedstawiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.
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Ad 15.

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań radnych.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 16.

Wolne głosy, wnioski i informacje.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział, że chce wystąpić z apelem, którego wykorzystanie może

przyczynić się do poprawy jakości powietrza w naszym mieście. Okres zimowy i palenia w piecach

jest szczególnie ważny dla jakości powietrza. Radny przekazał informację na temat sposobu palenia

w piecach, z którym można zapoznać się na stronie internetowej, wystarczy wpisać hasło: “czyste

ogrzewanie”. Okazuje się, że zmiana podejścia do palenia w piecu może radykalnie przyczynić się

do poprawy jakości powietrza, a poza tym może to przynieść oszczędności w kosztach ogrzewania.

Radny Jan Szwedziński powiedział,  że chciałby pokazać kilka fotografii.  Dwa tygodnie temu,

radny z dwoma innymi członkami Towarzystwa Miłośników Miasta Piły odwiedził nasze miasto

partnerskie Cuxhaven i gościł m.in. w tamtejszej pilskiej izbie muzealnej. Radny przywiózł z tej

wyprawy  m.in.  zdjęcia  naszego  miasta  z  wczesnych  lat  70.  Zaprezentowane  zostały  zdjęcia,

o których powiedział radny Szwedziński.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że zabiera głos w imieniu Rady Osiedla Koszyce. Rada Osiedla

Koszyce, wzorem lat ubiegłych, złożyła uchwały z planem pracy na bieżący rok. W tym roku Rada

Osiedla otrzymała odpowiedź, podpisaną przez prezydenta Krzysztofa Szewca, w której wymienia

się  wszystkie  błędy,  które  pojawiły  się  w złożonych przez  Radę  Osiedla  dokumentach.  Radny

Dahlke powiedział, że jest zwolennikiem tego, aby dużo od siebie wymagać, ale należy wziąć pod

uwagę fakt,  że  w Urzędzie  jest  kilkuset  urzędników, a  do  uczestnictwa w radach osiedlowych

musimy  cały  czas  zachęcać.  Powinniśmy  wspierać  nasze  jednostki  pomocnicze  i  społecznie

działających  w  nich  ludzi,  których  Miasto  nie  przeszkoliło  tak  naprawdę,  nie  zorganizowało

żadnego szkolenia. Radny powiedział, że, po jego interwencjach, stworzono kilka lat temu obszerną

18



broszurę dotyczącą postępowania administracyjnego, z której korzystają rady osiedli. Radny Dahlke

powiedział,  że  najbardziej  zbulwersował  go jeden z  akapitów tym piśmie z  Urzędu,  w którym

zaznacza się, że niektóre z zaplanowanych przez Radę Osiedla do realizacji na 2018 rok zadań

wykraczają poza zakres kompetencji organów osiedla Koszyce. Statut Rady Osiedla mówi, że rada

zajmuje się wszystkimi sprawami dotyczącymi osiedla, więc katalog jest otwarty i trudno zgadnąć,

co zdaniem Urzędu w przekazanym planie pracy wykracza poza zakres kompetencji organu. Rada

Osiedla Koszyce musi się do tego pisma ustosunkować i radny prosi Prezydenta lub Sekretarza

o ustosunkowanie się do tej kwestii i o rozważenie możliwości zorganizowania szkolenia.

Radny Jan  Ficerman powiedział,  że  Polski  Związek  Łowiecki  i  Regionalna  Dyrekcja  Lasów

Państwowych organizują 3 i 4 marca liczenie “skarbów pilskich kniei” i zaprosił zainteresowanych

do wzięcia udziału w tym wydarzeniu.

Radny Jacek Bogusławski powiedział,  odnosząc się do wypowiedzi radnego Pawła Dahlke, że

chce zapytać Sekretarza Gminy,  czy przedstawiciele  rad osiedli  zwrócili  się do niego z  prośbą

o wyjaśnienie. Radny dodał, że uważa, iż najpierw należy sprawę wyjaśnić zanim zacznie się o niej

mówić np. na sesji, ale dodał, że także nie popiera pisania długich pism z przytaczaniem artykułów

prawnych do osób, które pracują w radach osiedli społecznie, bo to może być zniechęcające.

Radny Piotr Smagur powiedział, że także chce nawiązać do przedstawionej przez radnego Pawła

Dahlke  sytuacji.  Nowa  rada  na  osiedlu  Koszyce  organizowała  pracę  ponad  10  lat  temu.  Od

początku rada posiłkowała się informacjami uzyskanymi od innych rad osiedli, ale konsultowano

się też z pracownikami Urzędu Miasta. Od 10 lat “czołówka” uchwały dotyczącej planu pracy Rady

Osiedla Koszyce pozostaje ta sama i nagle ktoś zauważa, że są jakieś błędy.

Radny  Paweł  Jarczak powiedział,  że  rady  osiedli  są  naszymi  jednostkami  pomocniczymi,

a członkom rad jest równie łatwo dotrzeć do Prezydenta czy do Sekretarza jak do radnego i dodał,

że sesja Rady Miasta Piły nie jest miejscem do rozpatrywania tego typu problemów. Radny Jarczak

dodał,  że  pisanie do siebie w tym tonie korespondencji  jest  bezcelowe jeśli  to mają być nasze

jednostki pomocnicze.
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Radny Paweł Dahlke powiedział, że nastąpiło pewne pomylenie pojęć. O współpracy powinien

pomyśleć  przede  wszystkim  Prezydent  zanim  podpisał  pismo,  o  którym  radny  powiedział

wcześniej, a nie radny, który interweniuje w tej sprawie. Radny dodał, że o pomoc zwróciła się do

niego Rada Osiedla.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że nie dostrzegł w poprzednich głosach przytyków

kierowanych w stronę radnego Dahlke.

Radny Paweł Dahlke powiedział,  że  rozumie intencje  radnych Jacka Bogusławskiego i  Pawła

Jarczaka w taki sposób, że dialog powinien mieć miejsce, ale powinien się odbyć wcześniej, przed

napisaniem takiego pisma.

Prezydent Beata Dudzińska powiedziała, że takie pismo jest pisane raz w roku i jeśli doszło do

jakiegoś nieporozumienia, to należy udać się do Urzędu i wyjaśnić tę kwestię - tak się dzieje cały

rok, bo przecież współpracujemy cały rok i wspólnie organizujemy różne projekty.

Radny Jacek Bogusławski powiedział, że wszystkim nam chodzi o to, żeby był dialog, o którym

też mówiła prezydent Dudzińska.

Radna  Wiesława  Sztaba powiedziała,  że  jeśli  rady  osiedla  nie  miały  do  tej  pory  żadnego

szkolenia, to czas na zorganizowanie jeszcze w trakcie tej kadencji takiego szkolenia przez Urząd.

Radna  powiedziała  też,  odnosząc  się  do  wypowiedzi  radnego  Lucjana  Szutkowskiego  ws.

zanieczyszczenia powietrza,  że do jej  mieszkania dostaje  się  zanieczyszczone powietrze – dym

i sadza i radna musiała zakleić swoje okna od środka.

Przewodniczący Rafał Zdzierela zapytał Sekretarza Gminy, czy rady osiedli zgłaszały potrzebę

przeprowadzenia szkolenia.

Roman Szarzyński,  sekretarz  Gminy  Piła odpowiedział,  że  niedawno odbyły  się  wybory  na

osiedlach Podlasie i  Górne i  około miesiąc temu wszyscy radni,  którzy zostali  wybrani w tych

wyborach wzięli udział w szkoleniu, które odbyło się w Urzędzie Miasta.
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Przewodniczący Rafał Zdzierela zapytał czego dotyczyło szkolenie. 

Sekretarz Gminy powiedział, że szkolenie dotyczyło ochrony danych osobowych.

Przewodniczący Rafał Zdzierela zapytał, czy rady osiedli zgłaszały potrzebę jakiegoś szkolenia.

Sekretarz  Gminy powiedział,  że,  o  ile  pamięta,  to  rady  osiedli  zgłaszały  jedynie  propozycje

dotyczące zmian w Statucie.

Radny  Paweł  Dahlke powiedział,  że  Urząd  ma  prawo  wymagać  pewnych  standardów,  ale

wcześniej powinno się odbyć szkolenie z tego zakresu i takie szkolenia powinny być cykliczne, bo

przepisy się zmieniają.

Prezydent Beata Dudzińska powiedziała,  że zaprasza do Urzędu i  dodała,  że rozwiążemy ten

problem, a jeśli wynika on z braku wiedzy, to przeprowadzimy szkolenie.

Radna Wioletta Stalęga powiedziała, że reprezentuje Radę Osiedla Górne i za godzinę odbędzie

się spotkanie, w trakcie którego poprawiany będzie plan pracy złożony w Urzędzie przez tę Radę

Osiedla. Radna powiedziała, że rady osiedli potrzebują poczucia, że są potrzebne.

Radny Jacek Bogusławski powiedział, odnosząc się do wypowiedzi radnej Sztaby, że dobrze by

było pokazać mieszkańcom działania Miasta na rzecz walki ze smogiem.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  jeśli  przewodniczący  Komisji  Gospodarki

Miejskiej zyska poparcie innych członków komisji, to Komisja Gospodarki Miejskiej będzie mogła

się tym zająć. Przewodniczący Rafał Zdzierela poinformował, że w najbliższą niedzielę, 4 marca,

o godz. 12.00 odbędzie się uroczysta sesja Rady Miasta Piły i zaprosił wszystkich na to wydarzenie.

Przewodniczący  powiedział  też,  że  22  lutego  br.  wpłynęło  do  Urzędu  pismo  pana  Jarosława

Komorowskiego, wiceprezesa Sądu Okręgowego w Poznaniu z prośbą o przeprowadzenie wyborów

uzupełniających  ławników  do  Sądu  Rejonowego  w  Pile.  Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły

powiedział, że szczegółowe informacje nt. naboru na ławników znajdują się na stronie BIP Urzędu

Miasta Piły.
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Ad 17.

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły zakończył obrady XLVIII sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

(-) Małgorzata Leśniak (-)  Rafał Zdzierela
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